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in de roos 
         Jaargang 08 

                         November 2022 
In deze editie berichtgeving vanuit de 

Gemeente ook via persberichten. 

Reacties kunnen naar johanne.pvda@ziggo.nl.  
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_________________________________ 

Volgt u ons op  

Pvda afd. Bergen | Facebook 

Partij van de Arbeid (@PvdA) / Twitter 

Partij van de Arbeid (PvdA) - YouTube 

Partij van de Arbeid | Flickr 

Voor de meest actuele informatie over de  

PvdA afdeling Bergen open onze website! 

        Onze standpunten en ons team   

             Het laatste nieuws 

             www.bergen.pvda.nl  

De fractie ziet uit naar leden die willen 

meedenken aan het gedachtegoed van de 

sociaal democratie. Komt u eens langs? 

Eerst mailen of bellen voor meer informatie? 

johanne.pvda@ziggo.nl - 0651980614. 

   

 

 

Roel de Wit 

verzoek van het Historisch archief 

De Historische Vereniging Bergen (HVB) maakte 

een fraai en uitgebreid artikel over de 

penningen, die zijn uitgereikt door de gemeente 

Bergen en haar voorgangers aan personen die 

zich verdienstelijk hadden gemaakt voor de 

gemeenschap. Er werd ooit een penning 

uitgereikt aan PvdA-er Roel de Wit, voormalig 

Commissaris van de Koningin, naast andere 

functies in de directe omgeving van Bergen. 

De HVB wil graag het blad ook toesturen aan 

nazaten van Roel de Wit. 

Dus de vraag is: weet iemand een nazaat van 

hem, in onze gemeente/Alkmaar? 

Laat het, vergezeld van een e-mailadres, weten 

aan de redactie, dan sturen wij het door aan de 

Historische Vereniging. 

 

Ik verstout mij positief te zijn! 

door Ed Bausch bestuursvoorzitter 

Van de week werd ik gebeld door iemand van het 

partijbureau in Den Haag. Hij belde de 

afdelingen om te peilen hoe het gaat. 

Dat is mooie aandacht. Dan moet je echter ook 

stante pede nadenken en iets formuleren over 

de afdeling. 

Ik heb verwoord dat er wel eens wat 

teleurstelling geuit wordt over wat voor geluid 

er uit de Tweede Kamerfractie komt. Dat het 

misschien niet fel genoeg is, dat het misschien 

met teveel omhaal van woorden is, niet in rake 

zinnen, niet met humor, knipoog, kwinkslag. Heb 

verwoord dat je als afdeling uiteraard heel erg 

je best wilt doen, dat doen we ook, maar dat een 

afdeling zich erg afhankelijk kan voelen van 

landelijke geluiden. En dat soms op het 

verkeerde moment het verkeerde geluid komt. 

Ook noemde ik dat bij verkiezingen voor Europa, 

met Frans Timmermans, een overgrote 

meerderheid van de kiezers in onze gemeente 

het vakje bij Limburgse Frans rood kleurde. 

Misschien omdat hij een van de weinige  
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gekenden was op het stembiljet? Maar vast  

ook om dat hij duidelijk is in waar hij voor staat. 

Ook heb ik mij verstout positief te zijn over                   

de komende jaren. Want waarom zou er niet              

een kanteling kunnen komen, in ons voordeel?         

Op alle fronten zie je de doodlopende           

weggetjes van het neoliberale beleid. Een  

beleid waartegen al heel lang door heel veel 

afdelingen in het land is gewaarschuwd. Dat 

onze partij daarin te ver is meegegaan. Er  

zijn nooit veel afdelingen geweest die dat fijn 

vonden.  Dus op weg naar volgende 

gemeenteraadsverkiezingen (in 2026) zie ik 

kansen voor ons. Wellicht nieuwe leden, wellicht 

huidige leden die geleidelijk een stap naar            

voren willen maken, een programma dat zich                 

nog sterker uitspreekt om te werken voor wie                 

of wat kwetsbaar is. 

Tegelijkertijd hoor ik geluiden over 

samenwerking, soms zelfs fusie met 

bijvoorbeeld Groen Links en/of D’66. Praten 

altijd goed, samenwerken waar mogelijk ook. 

Natuurlijk, maar…..ik besef heel goed hoeveel in 

ons land te danken is aan de PvdA. Vanuit een 

oerkracht. Die oerkracht, die passie zie ik niet 

zomaar bij andere partijen. Dan moeten we zelf 

die kracht weer op boven tafel krijgen. Zo 

moeilijk hoeft het toch niet te zijn, als je nu         

het geschutter overziet, een gerommel zonder 

kennelijk enige gedachte over hoe inwoners wat 

minder zorgen in hun directe bestaan zouden 

kunnen hebben.  

 

Mysteryonderzoek 2022 

Onderstaand een persbericht van de GGD over 

de resultaten van het mysteryonderzoek 2022  

in Noord-Holland Noord. Het doel van het 

onderzoek is om de naleving bij alcoholverkoop  

vast te stellen bij hotspots in de regio Noord-

Holland Noord. Om de naleving van de 

leeftijdsgrens vast te stellen is in de periode 

juli-oktober van 2022 mysterieshoponderzoek 

uitgevoerd, waarbij 16- en 17-jarige jongeren 

onder begeleiding van een auditor een  

 

 

aankooppoging deden. 

De resultaten zijn teleurstellend: de naleving in 

de regio’s Alkmaar, Westfriesland en de Kop van 

Noord-Holland is gemiddeld 37,6 % (dit was in 

2019 nog 55%). In Bergen ligt dit percentage 

lager (21,6% in 2022 en 59,4% in 2019). Met het 

nalevingsonderzoek wordt bedoeld bij hoeveel 

procent van het aantal verkooppunten tijdens 

het onderzoek geen alcohol is verkocht aan de 

minderjarige mysterieshopper.  

 

In Bergen zijn 37 locaties gecheckt. In de 

meeste gevallen werd niet naar de leeftijd 

gevraagd. In bijna de helft van de gevallen werd 

wel naar een ID gevraagd. 

Wethouder Marco Wiesehahn geeft aan dat het 

onderzoek voldoende aanleiding geeft om te 

bekijken hoe we deze resultaten kunnen 

verbeteren in de gemeente Bergen.  

 

“Alcohol is voor de hersenontwikkeling van 

kinderen bewezen schadelijk. Ze gaan er minder 

goed door leren en de kans op psychische 

problemen en later probleemdrinken neemt 

serieus toe. Dat moeten we met elkaar willen 

voorkomen. Ik denk dan ook dat dat betekent 

dat verkopers in Bergen weer meer hun 

verantwoordelijkheid moeten nemen dan ze nu 

doen. Maar dat ook ouders beter leren begrijpen 

wat de negatieve invloed van alcohol is op de 

ontwikkeling van hun kind. Want alleen samen  

kunnen we die norm handhaven. Ondernemers, 

overheid én ouders.”  

U kunt het rapport downloaden > Rapport-

Hotspot-nalevingsonderzoek-Noord-Holland-

Noord-2022-DEF.pdf (icoad.nl) 

 

Wijzigingen bezoekersregeling parkeren in 

gemeente Bergen   

De digitale bezoekersregeling in de gemeente 

Bergen wordt aangepast per 1 januari 2023.              

Dat heeft het college besloten op 22                

november. De aanpassing van de bezoekers-

regeling is een positieve verandering voor  
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inwoners en ondernemers. Ook veranderen de 

parkeerperioden waarop moet worden betaald 

Schoorl, Egmond aan Zee en Bergen aan Zee.          

Dit is waarschijnlijk even wennen, maar door                

de aanpassing sluiten de perioden beter aan                    

op de parkeerdrukte.   

 

De gemeenteraad heeft op 7 juni 2022 de 

Uitvoeringsagenda Parkeren vastgesteld. 

Hiermee werd besloten dat verschillende 

parkeerregels aangepast moeten worden, 

waaronder de bezoekersregeling en de 

parkeerperioden.  

Wat verandert er voor de bezoekersregeling?  

Tot dusver kan een bezoeker bij een inwoner 

maximaal 4 uur op een dag parkeren. De 

gemeente kreeg veel reacties van inwoners en 

belanghebbenden op deze regeling. De regeling 

vonden zij te beperkt door het maximaal aantal 

bezoekuren op een dag. Met de nieuwe digitale 

bezoekersregeling krijgen de vergunninghouders 

een parkeerbudget van 600 uren per jaar.  

Dit kunnen zij naar eigen inzicht gebruiken voor 

hun bezoekers. Ook wordt het mogelijk om met 

meerdere auto’s (maximaal 3 kentekens) tegelijk 

op een vergunning te parkeren. Dit was slechts 

één auto tegelijk en dat bleek ook niet altijd 

handig.  

 

Wat verandert er in de parkeerperioden waarop 

betaald moet worden?  Voor de dorpen Schoorl,  

Egmond aan Zee en Bergen aan Zee veranderen 

de perioden: 

 

Schoorl 

In Schoorl vermindert het aantal dagen waarop 

parkeergeld moet worden betaald. In de nieuwe 

situatie hoeft er in de winterperiode  

 (november-februari) alleen in de weekenden 

(zaterdag-zondag) van 10 tot 19 uur betaald te 

worden en niet meer op de doordeweekse dagen. 

In de zomerperiode (maart-oktober) blijft de  

 

 

 

 

betaling van het parkeergeld hetzelfde: alle 

dagen van 10 tot 19 uur.  

 

Egmond aan Zee en Bergen aan Zee 

In Egmond aan Zee en Bergen aan Zee 

vermeerdert het aantal dagen waarop 

parkeergeld moet worden betaald. In de 

winterperiode (november-februari) moet straks 

in de weekenden (zaterdag-zondag) van 10 tot 

19 uur parkeergeld betaald worden. Dit is op dit 

moment niet zo. In de zomerperiode (maart-

oktober) blijft de betaling van het parkeergeld 

hetzelfde: alle dagen van 10 tot 19 uur.  

 

Wethouder Ernest Briët kan zich goed vinden in 

de veranderingen die per 1 januari 2023 ingaan: 

“Wat betreft de bezoekersregeling hebben we 

geluisterd naar de gebruikers. De huidige 

regeling van het aantal bezoekersuren per dag 

en het aantal kentekens dat tegelijk kan worden 

ingevoerd bleek te beperkt. Dit wordt allebei 

aangepast. En door de aanpassingen van de 

parkeerperioden sluiten de tijden van betaald 

parkeren in het vervolg beter aan bij de 

tijdstippen waarop er ook daadwerkelijk sprake 

is van parkeerdruk. Daarnaast wordt de regeling 

in deze dorpen hiermee gelijkgetrokken 

waardoor er geen verschillen meer zijn.” 

 

Maatwerk voor gebruiksproblemen   

Op dit moment is Coöperatie Parkeer Service 

(CPS), de organisatie die het parkeerbeleid voor  

gemeente Bergen uitvoert, bezig om het 

parkeersysteem aan te passen naar de nieuwe 

bezoekersregeling per 1 januari 2023. Voor 

gebruikers van een digitale parkeervergunning 

gaat het gebruik van het systeem dus wijzigen. 

Als gebruikers problemen ervaren met het 

nieuwe systeem, dan biedt de gemeente hulp.  

Op welke manier dit zal zijn, wordt op een later 

moment gecommuniceerd.  
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Gasten op het BSV terrein 

Het college meldt u dat vandaag woensdag 30 

november onze gasten van het BSV terrein zijn 

verhuisd. Om 10:30 uur vertrok de eerste bus. 

Toen alle gasten weg waren, werd het terrein 

ontmanteld. Daarmee stopt de crisisnoodopvang 

in Bergen. De Veiligheidsregio komt met een 

persbericht, maar het leek het college goed om 

u voor die tijd te informeren.  

 

Bergen vangt bot. 

Druk in gasveld mag omhoog.  

Taqa kan ruim een miljard kuub extra opslaan 

 
Luchtfoto van de voormalige gasopslaginstallaties                         

van Taqa in de Bergermeer. 

 

Taqa mag de druk van de gasopslag in de 

Bergermeer verhogen tot 150 bar. Het beroep 

van de gemeente Bergen tegen dit besluit van 

Economische Zaken sneuvelde bij de rechtbank 

in Den Haag. 

In het veld tussen Bergen en Alkmaar werd                

gas gewonnen van 1971 tot en met 2007.                            

De oorspronkelijke druk in het gasveld was                    

228 bar; na de winning is die verlaagd tot 15 

bar. Daarna is het veld een gasopslag geworden, 

waarin de druk langzaam werd verhoogd.   

                                                                                 

Het ministerie van Economische Zaken (EZ)                     

ging daarmee akkoord, met als voorwaarde dat 

de druk niet hoger werd dan achtereenvolgens 

35 bar (vanaf 2008), 80 bar (vanaf 2010) en   

133 bar (2011). 

EZ ging vervolgens twee jaar geleden akkoord 

met een druk tot 150 bar, waardoor de 

hoeveelheid gas die kon worden opgeslagen 

 

  

verder steeg van 4,1 miljard kuub naar 5,3 

miljard. Die druk van 150 bar is het maximum 

waarvoor de gasopslag is ontworpen. Er hoeft 

niets te worden gewijzigd aan de installatie. 

Taqa heeft in haar nieuwe opslagplan ingezet op 

een maximale druk van 205 bar. 

Veiligheid 

Zo’n opslagplan moet instemming krijgen van de 

minister van EZ en die kan het alleen 

tegenhouden als er problemen kunnen ontstaan 

met veiligheid en bij de aanwezigheid van 

bijvoorbeeld delfstoffen of waterwinning. Ook 

mogen er geen nadelige gevolgen zijn voor 

natuur en milieu. 

De gemeente Bergen heeft gesteld dat het 

verhogen van de druk leidt tot maatschappelijke 

onrust en gevoelens van onzekerheid en 

onveiligheid. Maar dat kan de rechtbank niet bij 

de overwegingen betrekken, omdat die niet 

onder de bezwaargronden valt. Dat gebeurde 

eerder wel in een zaak rond het Groninger 

aardgasveld, maar dat was een wezenlijk andere, 

niet vergelijkbare situatie, zegt de rechtbank. 

De gemeente Heiloo hoefde niet om advies te 

worden gevraagd en EZ is voldoende op de 

bezwaren van Bergen ingegaan. Bergen stelde 

ook nut en noodzaak van de opslag ter discussie, 

maar volgens de rechtbank is die afdoende 

aangetoond. 

Gaslekken 

Bergen is verder bang voor gaslekken bij de 

opslag, maar het Staatstoezicht op de Mijnen 

(SodM)vindt dat het veilig kan. De extra 

stikstofdepositie is beperkt tot één tankwagen 

per jaar extra, stelt Taqa, en dat is niet 

bestreden. Het SodM vindt het bovendien 

’aannemelijk’ dat de verhoging van de 

bovengrens naar 150 bar geen hoger risico op 

trillingen betekent. Volgens het toezichtsorgaan 

is het juist de ondergrens die het risico op 

verschuivingen of bevingen bepaalt. Wel 

adviseert het SodM het injecteren van gas te 

beperken tot 45 miljoen kuub per dg en het  
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onttrekken tot 57 miljoen kuub per dag.                          

De druk in het veld zou tussen de 77 en de                     

150 bar moeten blijven. EZ heeft die grenzen                    

in zijn besluit opgenomen. 

 

Lichte schade 

Taqa stelt dat de berekende grens van de 

maximale beving van 3,9 op de schaal van 

Richter naar beneden kan worden bijgesteld, 

maar SodM en TNO vinden dat niet. Bij 3,9 kan 

er mogelijk lichte schade ontstaan aan 

gebouwen. 

En voor klachten over het laagfrequente geluid 

(gebrom) had de gemeente beroep moeten 

aantekenen tegen het bestemmingsplan en niet 

tegen dit besluit, zo stelt de Haagse rechtbank, 

die het beroep dus op alle punten ongegrond 

verklaarde. Taqa mag de druk in het veld 

verhogen. 

 

Nieuws van de buurtsportcoaches 

Een beweegstrippenkaart 

Wat is er de laatste maanden veel gebeurd!                           

In de zomervakantie waren er de ZomerFun                         

en BeachFun activiteiten die goed werden 

bezocht. Vlak daarna werd De Beeck                         

geopend. De openingsweek was feestelijk en                     

de deelnemers hebben diverse leuke 

kennismakingslessen kunnen volgen bij 

verschillende aanbieders. 

Toen de eerste editie van de B.E.S.t Happy 

Dag, ons eigen Healthyfeest. De deelnemers 

waren super enthousiast.   

Toen De Beeck eenmaal geopend was, konden 

ook de lessen starten in het zwembad. Zo ook                                                                                             

de cursus zwemveiligheid. De deelnemers zijn 

ontzettend blij met de lessen in De Beeck en 

krijgen een veilig gevoel in het water. Na deze 

cursus start direct een nieuwe cursus. In 

Bergen is nu ook de beweegstrippenkaart 

geïntroduceerd. De kaart, waarmee je  

 

 

 

sportlessen kunt volgen bij verschillende 

sportaanbieders, wordt al geregeld gekocht.  

Donatie aan de afdeling 

door Lucia Bakker bestuur 

Wilt u onze afdeling Bergen steunen met  

een extra geldelijke bijdrage? 

Heel fijn en welkom, bijvoorbeeld voor  

extra activiteiten als koffieochtenden                              

en themabijeenkomsten. Dank daarvoor! 

 

Onze bankrekening 

NL17 Rabo 0315979674 

t/n van afdeling Bergen NH PvdA 

 

Geef uw mening en /of commentaar                      

door aan Johanne Hendriks  

johanne.pvda@ziggo.nl 

 

Kijk voor meer informatie ook op 

www.raadbergen-nh.nl 

Bent u geen lid van de PvdA en  

leest u deze nieuwsbrief toch? U kunt zich 

aanmelden bij johanne-pvda@ziggo.nl 

 

 

 
      


